
ZAPISNIK 

4. seje Sveta staršev OŠ Gustava Šiliha Laporje, ki je bila v četrtek, 23.5.2024 v prostorih šole. 

Predstavniki Sveta staršev:  

Ime in priimek Razred/ Oddelek 
Igor Pinter – odsoten 1. razred 
Vitko Berglez – prisoten 2. razred 
Andreja Španring - odsotna 3. razred 
Nina Razboršek – odsotna 4. razred 
Maja Doberšek – prisotna 5. razred 
Matjaž Kavkler – odsoten 6. razred 
Valentina Jelen – prisotna 7. razred 
Jožica Fridrih – odsotna 8. razred 
Vesna Mraz – odsotna 9. razred 
Matej Gumzej – prisoten Mavrice 
Tjaša Korošec- prisotna Mehurčki 
Klemen Leskovar - odsoten Sončki 
Amadea Marguč - prisotna Lunice 
Mojca Vtič - prisotna Zvezdice 

 

Predstavnice šole: 

- Ravnateljica Natalija Koprivnik, prof. 
- Saša Krajnc Bek, prof. 

 
1. Pregled in potrditev zapisnika 2. In 3.  Seje Sveta staršev: 
 
Po dopolnitvah ge. Jelen in g. Kavklerja se je potrdil zapisnik 2. seje Sveta staršev. 
 
G. Gumzej je vprašal, ali ima kdo kakšne pripombe k zapisniku 3. seje Sveta staršev.  
G. Berglez je opomnil, da je bil projekt Varna pot iz strani vaškega odbora Križni Vrh že 
plačan, vendar iz strani krajevne skupnosti ni prišlo do realizacije. Želi, da je ta podatek 
zabeležen v zapisniku.  
Nato se je zapisnik 3. seje Sveta staršev soglasno potrdil. 
 
Sklep 1: Zapisnik 2. seje  Sveta staršev je potrjen. Zapisnik 3. seje Sveta staršev je z dodano 
opombo o projektu Varna pot potrjen. 
 
2. Učbeniški sklad: 
 
Po besedah ravnateljice so učitelji podali svoje želje glede učbenikov in delovnih zvezkov. 



Izpostavili so, da se v prvem izobraževalnem obdobju zamenja berilo. Pri angleškem jeziku pa 
bodo učenci od 6. razreda naprej uporabljali učbenik kot delovni zvezek.  
Z naborom delovnih zvezkov in učbenikov smo se predstavniki Sveta staršev strinjali in 
seznam potrdili. 
 
Sklep 2: Seznam učbenikov in delovnih zvezkov je bil potrjen. 
 
3. Razno: 
 
Predstavnici šole sta povedali, da bodo od zdaj naprej vse dejavnosti v šoli združene pod 
enim imenom -  Razširjeni program. Zagotovili sta, da s to novostjo otrokom ne bo odvzeta 
igra. 
 
G. Leskovar (oddelek Sončki) je posredoval vprašanje, zakaj se Štorkljina dvorana v vrtcu 
uporablja kot učilnica. Meni, da so s tem otroci prikrajšani za telovadbo.  
Ga. Krajnc Bek je odgovorila, da se je v vrtcu odprl polovični oddelek in da je bila to najboljša 
možnost glede na razmere. Štorkljina dvorana se večinoma uporablja pozimi, saj so v 
poletnem času otroci večinoma zunaj. Dejansko bo ta sprememba trajala samo dva meseca, 
saj bo v času počitnic v vrtcu manj otrok in bodo združeni v skupinah. Za to možnost so se 
odločili tudi zato, ker so se otroci skupine Zvezdic v Štorkljini dvorani pripravljali za prireditev 
Mini maturant.  
 
Ga. Marguč (oddelek Lunice) je vprašala, zakaj nastop za starše v mesecu marcu ni bil 
realiziran. Ga. Krajnc Bek je odgovorila, da so bili v mesecu marcu namesto nastopa poslani 
posnetki.  
 
Ga. Krajnc Bek je povedala, da bo imel vrtec 18.6. skupni zaključek, kjer bodo otroci nastopali 
in se nato družili. V primeru slabega vremena bo prireditev potekala v telovadnici. 
Zaključek šole bo 10.6. s prireditvijo Pozdrav poletju. Na prireditvi bo sodelovala tudi 
vrtčevska folklorna skupina, ki je bila prikrajšana za nastop na folklorni reviji, saj je bilo v 
tistem času veliko otrok odsotnih. 
 
Ga. Jelen je vprašala, če je bila vsebina učnih vsebin pri slovenskem jeziku realizirana. Podala 
je mnenje, da so stavčne analize slabo razložene. 
Predlagala je tudi, da se učitelji držijo datumov, kdaj bodo učenci napovedano vprašani. 
 
G. Gumzej je vprašal, kdaj gredo otroci ven. Ga. Krajnc Bek je odgovorila, da takoj po zajtrku, 
le v času velike vročine ostanejo na terasah. 
 
Ga. Vtič je predlagala, da bi terase pri mehurčkih in sončkih dodatno zasenčili, saj je v 
dopoldanskem času premočna vročina in preveč žgoča tla, da bi otroci lahko bili na terasah. 



 
Ga. Doberšek je vprašala, kdo določa količino za šolsko kosilo. Podala je primer, da so otroci 
v petem in šestem razredu dobili en ražnjič s prilogo za kosilo, kar se ji zdi malo.  Ga. Krajnc 
Bek je odgovorila, da se držijo predpisov. 
 
Seja se je zaključila ob 19:10 uri. 
 
Zapisničarka: Tjaša Korošec       Predsednik: Matej Gumzej 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


